

The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival Chinese Wushu Duanwei system (Zhengzhou Evaluation) Executive Detailed Rules

To further popularize and promote Martial Arts worldwide and to develop the Duanwei System of Chinese martial arts, to found a scientific and orderly management system of martial arts, to promote the standardization, socialization, systematization and globalization of Duanwei System, to standardize the examinations of Duanwei, to enhance its influence, this Executive Detailed Rules is set under the spirit of Regulation of Chinese Martial Arts Duanwei System, The Brochure of Chinese Wushu Duan System for Overseas Practitioners.

I . Scoring:

According to the regulations of this competition, The latest "Traditional Wushu Competition Rules" is adopted. Since that this competition is integrated with the evaluation of the Chinese Wushu Duanwei System, the techniques of scoring will be based on the Chinese Wushu Duanwei System Methods and the technical criteria of Duanwei in the 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival Chinese Wushu Duanwei system (Zhengzhou Evaluation) Methods. The techniques of scoring shall be in accordance with the scoring of the three sorts and nine levels in the traditional Wushu Competition Methods.

II . Identification of Duanwei

2.1. Identification of 1-2 Duan

2.1.1. Wushu 1 Duan :People who accurately grasp any piece of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei

System, score 7 points and above in the Technical examination and score 70 points and above in the Theory test are qualified to apply.

2.1.2. Wushu 2 Duan : People who accurately grasps any two pieces of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System, score 7.5 points and above in the Technical examination and score 70 points and above in the Theory test are qualified to apply.

2.2. Identification of 3-6 Duan

2.2.1. Wushu 3 Duan : Technical examination includes compulsory events and optional events. The Compulsory events exam requires people accurately grasp any three pieces of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System, and the result of the optional events exam is from the achievements of Athletes to participate in the 11th Zhengzhou International Shaolin Wushu Festival . Peoples who score 15 points and above in two Technical examination and score 70 points and above in the Theory test are qualified to apply.

2.2.2. Wushu 4 Duan : People who accurately grasps four piece of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System, and score 16 points and above in two Technical examination and score 75 points and above in the Theory test are qualified to apply.

2.2.3. Wushu 5 Duan : Peoples who accurately grasps five piece of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System, and score 17 points and above in two Technical examination and score 80 points and above in the Theory test are qualified to apply.

2.2.4. Wushu 6 Duan : People who accurately grasps six piece of content of any kind of Quanshu in Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System, and score 18 points and above in two Technical examination and

score 85 points and above in the Theory test are qualified to apply.

The Evaluation Group of Chinese Wushu Duan System appointed by the Chinese Wushu Association will carry out the evaluation work. The Duanwei will be identified once the event passes the assessment of the Evaluation group, if not, the applicant who has not the Duanwei qualification could confirm Duanwei level for identification according the results ,and the applicant who applies for promotion Duanwei will keep the original Duanwei, those who are not willing to enter into the assessment shall be regarded as disqualifying themselves.

III. Awarding certificate

Once one is identified with Duanwei, people should send relevant material and fees according to certain requirements,and the Chinese Wushu Association will appoint the organizing committee of the 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival to issue the certificate directly to the athletes.

Attachment 1: Chinese Wushu Duanwei system for Overseas Participants Training and evaluation Measures (The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival)

Attachment 2: The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival “China Wushu DuanWei System Foreigners Promotion Training& Evaluation” Registration Form

Attachment: Application Form of Chinese Wushu Duan System for Overseas Participants

Attachment4: The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival DuanWei Training Class Registration Form

Attachment 1:

**Chinese Wushu Duanwei system for Overseas Participants
Training and evaluation Measures
(The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival)**

Chinese Wushu Duanwei system is made and executed by the CWA (Chinese Wushu Association). It is made to evaluate the performance of Wushu Participants, to improve Wushu theoretically and technically and finally, to popularize Wushu an international activity. So the system is both meaningful and significant.

I、 Dates and Places of Training ,Evaluation and issue.

Training Time: October 15, 2016 (The whole day)

Evaluation Time: 10:30 am , October 19, 2016

Issue time:2:00pm,October 20, 2016

1.2. Train Place: Zhengzhou 47th middle School Stadium

Evaluation Place: Zhengzhou 47th middle School Stadium

Issue Place:Indeterminate.

II. Qualification of Application

All the peoples from abroad who participate in the 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival can apply for Elementary Duanwei, Intermediate Duanwei and Advanced Duanwei.

III、 Training Required

3.1. Peoples who will participate in Duan evaluation, promotion must accurately grasp the routine of the Duan levels in the Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System.

3.2. The training content: Chang Quan, Shaolin Quan, Yang style Taijiquan, Chen Style Taijiquan.(Each class requires 15 persons)

3.3.3. To fill in the Entry form of the Duan Training according to the training required. The people who will apply Duan promotion are required to attached the original copy of the Duan certificate or fill Duan certificate number.

IV、 Application Method

4.1. For all the athletes that have applied for the Chinese Wushu Duanwei Examination and Advanced Duanwei, can choose any kind of Quanshu from Textbook series of Chinese Wushu Duanwei System as the Compulsory events to apply Duanwei, and their achievements in the game can be used as the identified achievements of optional events of the technical examination of the Chinese Wushu Elementary Duanwei and Intermediate Duanwei.

4.2. All the participants of the Wushu Duanwei Examination must apply for the Wushu Duanwei Examination in their entry form when register.

4.3. Applicants for Duanwei system must fill in the “ Application Form of Chinese Wushu Duan System for Overseas Practitioners” (Attachment 2). They need also enclose two passport-size photos and the ID card or a copy of the passport. Applicants should deliver the materials together with the collected files of entry forms to Zhengzhou, China before September 10, 2016.

Address: No.230, Shangcheng Road, Zhengzhou City, Henan 450000

Organizing Committee of the 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival

E-mail: zzwushu@gmail.com zzwushu@live.com

V、 Examination Rules

5.1. Wushu 1 and 2 Duan only test Compulsory events.

5.2. Wushu 3 to 6 Duan test both of Compulsory events and optional

events.

5.3. If the score is not good enough for the applied Duanwei, a corresponding Duanwei that the applicator is qualified will be identified.

VI. Training Costs

Each person:U.S.\$50 per person

VII. Application costs:

Application fee: US\$50.00 per person;

Charges for conferment of ranking:

1st Duan:	US\$ 60.00	2nd Duan:	US\$ 90.00
3rd Duan:	US\$ 130.00	4th Duan:	US\$ 160.00
5th Duan:	US\$ 220.00	6th Duan:	US\$ 230.00

VIII. Relevant Requirements

8.1. Applicants for Duanwei system will register on October 14 2016. duanwei examination work conference will be held on 9:00am,October 15,2016.(Place:Zhengzhou 47th middle school stadium)

8.2. A corresponding Duanwei that the applicator is qualified will be identified, if the evaluation is not good enough for the applied Duanwei.

8.3. The overcharged money will be return and a payment for the shortage is demanded, if the evaluation result is different from the applied one.

8.4. The technique evaluation certificate will be issued and will be assessed by the evaluation group, if the evaluation result is in accordance with the applied one.

8.5. All the charges paid are not refundable if the identified Duanwei is not accepted.

IX. The right of final explanation of Duanwei System is reserved by the Chinese Wushu Association.

X. Any additional information uncovered shall be notified in due course.

Attachment 2:

The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival “China Wushu DuanWei System Foreigners Promotion Training& Evaluation” Registration Form

Team Name			
Leader name		Mobile Phone	
Coach name		Doctor name	
Athlete	Man(Number of person)	Women(Number of person)	Total
Total			
Total Events	Shaolin quan	Yang-style Taijiquan	Chen-style Taijiquan
	___ Number of person	___ Number of person	___ Number of person
Accommodation Standard	Standard A:Three-star hotel: Standard Room 60\$ Male___Person Female___ Person Single Room 80\$ Male___Person Female___ Person Standard B:Four-star hotel: Standard Room 65\$ Male___Person Female___ Person Single Room 90\$ Male___Person Female___ Person		
Arrive in Zhengzhou	Flight NO./Train NO. Number of person: Time: Place:Zhengzhou Railway Station(),Zhengzhou Airport() Pick up: Yes() No()		
Return	Flight NO./Train NO. Number of person: Time: Place:Zhengzhou Railway Station(), Zhengzhou Airport() See sb. Off: Yes() No()		
Contact information	Contact person:	MP:	
E-mail			
Signature of person in charge:		Seal of the organization	
		2016 年 月 日	
		Date:	

Note: The Registration Form can be copied and downloaded at:www.wushu.com.cn

Attachment 3:

<p style="text-align: center;">中国武术段位海外人员申报表 (1--9 段)</p> <p style="text-align: center;">Application Form of Chinese Wushu Duan System for Overseas Practitioners (1- 9Duan)</p>					相片 Photo
姓名 Name		性别 Sex		出生年月 Date of Birth	
国家 Nationality		申报段位 Applied Duan		原段位和批准时间 Original Duan & Time of Conferment	
申报项目 Applied Event		习武年限 Duration of Wushu Practice		职业 Profession	
文化程度 Education Level		职称及获得时间 Professional Title and Date of Obtaining			
通信地址 Postal Address			电话/传真 Tel/Fax No.		
习武经历 (可加附页) Experience of Wushu Practice (Attached Paper Can Be Added)					

老师鉴定 Teacher's Appraisal	老师签字： Teacher's Signature: 老师段位 Teacher's Duan:			
考评成绩 Results of Examination	技术考评成绩 Results of Technical Examination		理论考评成绩 Results of Theoretical Examination	
	考评组长签字： Signature of Chief of Panel of Appraisal			
考评委员会 意见 Comments of Examination & Appraisal Committee	考评委员会主任签字： Signature of the Director of the Examination & Appraisal Committee:			
审批意见 Comments on Examination	段位主管部门盖章 Stamp of the Organ in Charge of Duan Examination			
<p style="text-align: center;"> 审批日期： 年 月 日 Date of Approval : Date Month Year </p>				

Attachment 4:

The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival DuanWei Training Class Registration Form

Name	Country/Region		Two-inch colorized Photo
Contact phone number	Gender	Date of Birth	
Passport NO./ID.NO.	Life Accident Insurance Number		
Arrive in/Return Date and Flight NO.			
Fill in the training Event (only one kind of event)	Shaolin quan <input type="checkbox"/> Yang-style Taiji quan <input type="checkbox"/> Chen-style Taiji quan <input type="checkbox"/>		
Original DuanWei Level	DuanWei Serial number		

Note: 1. If the special food is needed, please note it on the remarks.

2. The form should be posted and sent to the The 11th Zhengzhou China International Shaolin Wushu Festival committee before Oct.9, 2016.

3. When you fill your training events in the form , please use to remark it; the form can be copied.

Committee/your signature: _____ Date: _____

Considerations of DuanWei Training and Exam

I . Requirements:

1. Athletes who attend the DuanWei exam must attend the skill training
2. Those who attend the 1-2 Duan training just attend the test for Duanwei skill; those who attend the 3-6 DuanWei exam will attend the test of DuanWei skill, as well as the competition of Shaolin Wushu festival.

II . Charges standard of DuanWei

1. Application fee: U.S.\$50 per person
2. Training fees: U.S.\$50 per person
3. Conferment of ranking fees: 1st U.S.\$60 2nd U.S.\$90 3rd U.S.\$130
4th U.S.\$160 5th U.S.\$220 6th U.S.\$230

III. Others

The evaluation of DuanWei are evaluated by the evaluation group of the “Chinese Wushu Duan system who appointed by the Chinese Wushu Association. The applicant who pass the test will be confirmed the level of DuanWei who apply for. If not, the applicant who has not the Duanwei qualification could be confirmed the level of Duanwei, and the applicant who apply for promotion Duanwei keep the original Duanwei. Those who are not willing to attend the assessment shall be regarded as disqualifying themselves and all the fees are not refundable.

IV. Please hand in two passport-size photos , ID or the passport copy.

V . Those who apply for the Duanwei conferment of ranking should provide the original Duanwei certification or the copy of Duanwei certification for verifying .

VI. Please hand in personal experience of Wushu practice.

关于第十一届中国郑州国际少林武术节 《中国武术段位制》（郑州考评）的通知

为更好的在全球推广武术运动，发展中国武术段位制。逐步建立科学有序的武术段位制管理体制，推动段位制沿着规范化、社会化、系统化、全球化的道路健康发展，规范段位制考试，提高和扩大段位制影响力，根据《中国武术段位制的管理办法》、《中国武术段位制海外招生简章》和第十一届郑州国际少林武术节比赛（中国武术段位制—郑州考评）的有关精神制定本执行细则：

一、比赛成绩的评分

根据本次比赛规程规定，采用最新的《传统武术竞赛办法》。因本次比赛结合中国武术段位制的考评，所以其评分的技术要求将依据《中国武术段位制手册》和《第十一届郑州国际少林武术节比赛（中国武术段位制—郑州考评）办法》中的段位技术认定标准，与《传统武术竞赛办法》三档九级的评分相统一。

二、段位等级的评定

（一）一至二段的认定

一段：准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的一段内容，技术考试成绩达7分以上，理论考评成绩达70分以上者，可申请晋升一段。

二段：准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的二段

内容，技术考试成绩达 7.5 分以上，理论考评成绩达 70 分以上，可申请晋升二段。

（二）三至六段的认定：

三段：技术考试：规定项目——准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的三段内容，自选项目——运动员参加第十一届郑州国际少林武术节比赛所取得的成绩，两项技术考试成绩达 15 分以上。理论考评：成绩达 70 分以上者，可申请晋升三段。

四段：技术考试：规定项目——准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的四段内容，自选项目——两项技术考试成绩达 16 分以上。理论考评成绩达 75 分以上者，可申请晋升四段。

五段：技术考试：规定项目——准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的五段内容，自选项目——两项技术考试成绩达 17 分以上。理论考评成绩达 80 分以上者，可申请晋升五段。

六段：技术考试：规定项目——准确掌握《中国武术段位制系列教程》中任一拳种的六段内容，自选项目——两项技术考试成绩达 18 分以上。理论考评成绩达 85 分以上者，可申请晋升六段。

本次段位考评由中国武术协会派出《中国武术段位制》考评组进行考评。经考评通过者，确认其申报的段位；未通过者，原无段位者可根据成绩确认段位，申报晋段者则维持原段位；不愿参加考评者，作为自动放弃段位考评资格。

三、颁发证书

凡被确认段位者，可按有关要求，送交相关材料和费用，由中国武术协会委托第十一届国际少林武术节组委会将段位证书直接颁发给运动员。

- 附件：**
1. 第十一届郑州国际少林武术节“中国武术段位制海外人员晋段培训、考评”办法
 2. 第十一届中国郑州国际少林武术节“中国武术段位制海外人员晋段培训、考评”报名表
 3. 中国武术段位海外人员申报表
 4. 第十一届郑州国际少林武术节段位培训班报项表

2016年1月22日

附件 1:

第十一届郑州国际少林武术节“中国武术段位制 海外人员晋段培训、考评”办法

中国武术段位制是由中国武术协会制定及执行，用以评定习武者的技术水平，提高武术理论和技术层面，并将武术普及至世界各地的一项意义重大及深远的工作。

一、培训、考评、颁证时间和地点

1、培训时间：2016 年 10 月 15 日 全天

考评时间：2016 年 10 月 19 日 上午 10:30

颁证时间：2016 年 10 月 20 日 下午 14:00

2、培训地点：郑州四十七中体育馆

考评地点：郑州四十七中体育馆

颁证地点：待定

二、申报资格

1、凡参加第十一届郑州国际少林武术节的海外人士均可申报中国武术初段位及中段位考评、晋升段位。

2、晋段人员需持有相应段位证书，并年限达到者方可申请晋段。

三、培训要求

1、凡参加段位考评、晋升人员必须准确掌握《中国武术段位制系列教程》所报段位等级套路。

2、本次培训内容：少林拳、杨式太极拳、陈式太极拳；每项满 15 人开班。

3、按要求填写段位培训报名表，晋段者需将原段位证书复印件附后或填写原段位证书编号。

1、参加段位考试人员于 2016 年 10 月 14 日报到；段位考试工作会于 15 日上午 9:00 召开(地点：郑州四十七中体育馆)

2、如考核未达申报段位，可确认符合相应考评评定的段位。

3、如考核评定的结果与所申报有别，则费用差额多退少补。

4、如考评评定符合申报段位，颁发技术评定证书，接受段位评审组考评。

5、一经接受报名，所交费用概不退还。

九、段位制解释权归中国武术协会。

十、未尽事宜，另行通知。

附件 2:

第十一届中国郑州国际少林武术节“中国武术段位制 海外人员晋段培训、考评”报名表

代表队名称			
领 队		移动电话	
教 练		队 医	
运 动 员	男子运动员	女子运动员	合计
总人数			
总报项	少林拳	杨式太极拳	陈式太极拳
	____人	____人	____人
食宿标准	A标准：三星级酒店：标准间60美元男____人、女____人 单人间80美元男____人、女____人 B标准：四星级酒店：标准间 65 美元男____人、女____人 单人间 90 美元男____人、女____人		
到达郑州	航班 / 车次： _____ 人数： _____ 时间： _____ 地点： 郑州火车站()； 机场() 接站： 是() 否()		
返 程	航班 / 车次： _____ 人数： _____ 时间： _____ 地点： 郑州火车站()； 机场() 送站： 是() 否()		
联系方式	团队业务联系人：		移动电话：
电子信箱			
负责人签字：		组织盖章	
2016 年 月 日			

注：此表可复制，可在中国武术协会网站下载：www.wushu.com.cn

附件 3:

<p style="text-align: center;">中国武术段位海外人员申报表 (1--9 段) Application Form of Chinese Wushu Duan System for Overseas Practitioners (1- 9Duan)</p>					相片 Photo
姓名 Name		性别 Gender		出生年月 Date of Birth	
国家 Nationality		申报段位 Applied Duan		原段位和批准时间 Original Duan & Time of Conferment	
申报项目 Applied Event		习武年限 Duration of Wushu Practice		职业 Profession	
文化程度 Education Level		职称及获得时间 Professional Title and Date of Obtaining It			
通信地址 Postal Address			电话/传真 Tel/Fax No.		
习武经历 (可加附页) Experience of Wushu Practice (Attached Paper Can Be Added)					

老师鉴定 Teacher's Appraisal	老师签字： Teacher's Signature: 老师段位 Teacher's Duan:			
考评成绩 Results of Examination	技术考评成绩 Results of Technical Examination		理论考评成绩 Results of Theoretical Examination	
	考评组长签字： Signature of Chief of Panel of Appraisal			
考评委员会 意见 Comments of Examination & Appraisal Committee	考评委员会主任签字： Signature of the Director of the Examination & Appraisal Committee:			
审批意见 Comments on Examination	段位主管部门盖章 Stamp of the Organ in Charge of Duan Examination			
<p style="text-align: center;"> 审批日期： 年 月 日 Date of Approval : Date Month Year </p>				

附件 4:

第十一届中国郑州国际少林武术节段位培训班报名表

姓名		国家或地区		
联系电话	性别	出生日期	2 寸彩色 照片	
护照号或 身份证号	人身意外伤 害保险单号			
抵/离日期和 航班号				
填报培训 项目 (限报一项)	少林拳 <input type="checkbox"/> 杨式太极拳 <input type="checkbox"/> 陈式太极拳 <input type="checkbox"/>			
原有段位 等级	段位编号			

注: 1、如需特别餐饮,请在备注中注明。

2、此表于 2016 年 9 月 10 日前邮寄并发送电子邮件至第十一届中国郑州国际少林武术节组委会。

3、在填报所选培训项目 中,用 注明;此表可复印。

协会或本人签字:

日期:

